

13-4103



17-5034



17-4540




18-2929



19-4044

CARON X PANTONE™





PANTONE Color identification is solely for artistic purposes and not intended to be used for specification. Refer to current PANTONE Color publications for accurate color. PANTONE and the PANTONE Chip Design are trademarks of Pantone LLC in the United States and/or in other countries. © Pantone LLC, 2018. All rights reserved. This is an authorized PANTONE product manufactured under license by Spinrite LP.



L'identification des Couleurs Pantone est uniquement à des fins artistiques et non destinées à utiliser pour les spécifications. Reportez-vous aux publications Couleurs PANTONE pour couleurs courantes et précises. PANTONE et le PANTONE Chip Design sont des marques de commerce de Pantone LLC aux États-Unis et/ou dans d'autres pays. © Pantone LLC, 2018. Tous droits réservés. Ceci est un produit PANTONE autorisé fabriqué sous licence par Spinrite LP.

